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2012-13 BSP#1 Group Time Discussion小組討論 
 

 

 L –Low, M – Medium, and H – High, indicate the difficulty of a question. Group leaders 

should select questions that are challenging to their groups but not so difficult that their 

group members cannot answer.  L, M, H, 表示問題的低、中、高難度。組長最好選富挑戰性，
但不至於令組員感到太難的題目。 

 

(A) Re-acquaintance (Time available: 10 minutes). 再度相互認識。10分鐘為限 
 

You and your group members probably haven’t seen one another for the whole 

summer. You may also have new members joining your group. Please take 10 

minutes to say hello to each other; share with your group members whether during the 

summer you had any special spiritual breakthrough or joined any special spiritual 

activities, how you feel in returning to the BSP and what you hope to achieve this 

year. If new members exists in your group, please also give each one of them a 

minute or 2 to introduce themselves and make them feel comfortable and at home. 

(Watch your time car見到有新組友。請用 10分鐘時間相互問候，分享暑期中所得靈修心得、或所

參加的靈修活動、或對回到聖經研討會的感受；今年希望有甚麽特別成果。若有新組友，請給予 1分鐘自

我介紹時間。務使感到賓至如歸。(注意時間的分配，以使人人有分享機會。) 

 

 

(B) “He Opened to Us the Scriptures” - Questions for scriptural reading and discussion 

(Time available: 10 minutes. Do at least 2 questions.) 「祂給我們講解了聖經」-  為讀經

及共同討論的問題(用十分鐘時間，至少討論 2個問題) 

 

1. [L] Why did Luke make a point of telling Theophilus that the things narrated 

in his gospel “were delivered to us by those who from the beginning were 

eyewitnesses and ministers of the word” (1:2)? 
為何路加要對 Theophilus (德敖斐羅)特別強調 說，他這卷福音所記載是 “由那親眼見過及為

聖言服務的人” 所傳給他的﹖ 

 

2. [M] What is the Old Testament significance of Gabriel’s prophecy that John 

the Baptist would “drink no wine nor strong drink”? Name three other figures 

in the Bible who had the same religious commitment as John.  嘉俾厄爾在預言洗
者若翰的誕生時說，他將 “不沾淡酒或烈酒”。這在 舊約有什麼重要性﹖請列舉三位像洗者若翰

般，遵行同樣誓願的聖經人物。 

 

3. [H] Joseph was not Jesus’ natural father. Why then could Joseph confer the 

privileges of a Davidic descendant upon Jesus? 若瑟不是耶穌的生父。為何他可將連
達味王後裔的特權傳給耶穌。 

 

 

 

 


